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PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzeń Senatu UW w dniach 

21.09.2022 r.  i 19.10.2022 r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik). 

3. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej poparcia kandydatury  

do wyróżnienia medalem im. Wincentego Pola (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik). 

4. Informacje na temat projektów realizowanych na WGSR (ref. mgr Urszula Nikitin). 

5. Sprawy osobowe  

5.1 Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr hab. Doroty  

Mantey na stanowisku profesora uczelni w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego 

(ref. prof. dr. hab. Wiaczesław Andrejczuk). 

5.2 Uchwała w  sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr Magdaleny 

Mostowskiej na stanowisku adiunkta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych 

na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego (ref. prof. dr. hab. 

Wiaczesław Andrejczuk).  

6. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady Wydziału w dniu 20 września 2022 r. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

Dziekan powitał nową członkinię Rady Wydziału dr hab. M. Krówczyńską. 

Poinformował, że Senat UW nadał prof. dr. hab. M. Solarzowi status profesora 

zwyczajnego i zatwierdził zatrudnienie dr. hab. A. Gendźwiłła, prof. ucz. na stanowisku 

profesora uczelni. Dodał, że dr hab. A. Gendźwiłł, prof. ucz. został Pełnomocnikiem Rektora 

ds. inicjatywy Reforming Research Assesment i jest jedynym reprezentantem UW w tym 

zespole, który zajmuje się zmianami zasad ewaluacji osiągnięć naukowych pracowników. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że dr E. Malinowska, mgr E. Pluta i mgr 

W. Doroszewicz otrzymali nagrody jubileuszowe. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali 

Jubilatom. 

 

Ad 1. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie przedstawionego porządku obrad 

oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 35 osób z 54 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału większością głosów (tak – 34; nie – 0; wstrzymuję się – 0; brak 

odpowiedzi - 1) przyjęła zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad 2. 

 



Dziekan podał do wiadomości, że 31 października 2022 r. jest dniem wolnym dla 

wszystkich pracowników WGSR. Dla grupy pracowników badawczych i dydaktycznych wynika 

to z postanowienia Rektora UW dotyczącego organizacji zajęć na UW w roku akademickim 

2022/2023, a dla pracowników administracji i obsługi – z decyzji Dziekana WGSR. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że prowadzone są działania mające na celu 

poprawę jakości sprzętu w salach dydaktycznych na Wydziale. W salach 102 i 111 zostaną 

zamontowane nowe rzutniki, w Sali Kolumnowej zostanie dokonana wymiana rzutnika na 

nowszy. Ponadto planowane są zmiany wyposażenia pracowni komputerowych. 

Zapowiedział, że w punkcie dotyczącym spraw bieżących przedstawiciele Samorządu 

Studentów WGSR przekażą informacje na temat aukcji przedświątecznej. 

Następnie Dziekan przedstawił informacje z posiedzenia Senatu UW 21.09.2022 r., 

które odbyło się w Chęcinach. Przekazał, że trwają prace nad Strategią UW. Zakomunikował, 

że w ramach rekrutacji na studia ponad 32 000 osób dokonało około 60 000 rejestracji 

Największym zainteresowaniem cieszyły się psychologia, zarządzanie, kierunki studiów I 

stopnia na Wydziale Nauk Ekonomicznych (ekonomia, finanse i rachunkowość oraz 

informatyka i ekonometria). W ramach rekrutacji za pośrednictwem IRK Ukraina przyjęto 264 

osoby, a w rekrutacji otwartej przyjęto 129 studentów z Ukrainy. Łącznie na studia zostało 

przyjętych około 400 osób z Ukrainy.  

Do szkół doktorskich zarejestrowało się około 600 kandydatów. Jest to wynik niższy 

niż w latach ubiegłych i limity w niektórych dyscyplinach nie zostaną wypełnione. Dokładne 

dane będą znane po zakończeniu przyjmowania dokumentów od kandydatów. Największym 

zainteresowaniem cieszyła się dyscyplina nauki prawne. 

W trakcie obrad omawiano wyniki tegorocznej ewaluacji. Dziekan przypomniał, że na 

UW 8 dyscyplin uzyskało kategorię A+, 8 kategorię A i 8 kategorię B+. Uczelnia złożyła do 

ministerstwa odwołania w 11 dyscyplinach (nauki o sztuce, archeologia, nauki o kulturze i 

religii, ekonomia i finanse, nauki o polityce i administracji, nauki o zarządzaniu i jakości, nauki 

prawne, nauki socjologiczne, pedagogika, nauki biologiczne). Wyniki odwołań nie są jeszcze 

znane. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że w trakcie posiedzenia Senatu UW 

19.10.2022 r. miało miejsce wręczenie doktorowi Z. Klimowiczowi dyplomu za 50-letnią 

obecność na UW.  

W ramach informacji zespołu rektorskiego Rektor zakomunikował, że finanse uczelni 

są stabilne. Zapowiedział, że zgodnie z informacjami z ministerstwa, od 1 maja pracownicy 

otrzymają podwyżki o łącznej wysokości 12,2%. 

Władze rektorskie podały do wiadomości, że koszty energii wzrosną o około 90%.  

Poinformował, że władze UW podpisały umowę o współpracy z Wojskowym 

Uniwersytetem Medycznym w kontekście otwarcia wydziału medycznego na UW. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał informacje na temat konfliktu UW z byłym p.o. 

dyrektora ICM M. Michalewiczem oraz na temat wyników postępowania prokuratury w sprawie 

prof. A. Markowskiego. Dodał, że ze szczegółami można zapoznać się na stronach UW. 

Dziekan poinformował, że prof. dr hab. A. Nowak otrzymał doktorat honoris causa AWF 

we Wrocławiu. 

W trakcie posiedzenia Senatu odbyła się dyskusja na temat rankingów i cytowań. 

Rektor UW zapowiedział, że w grudniu nastąpią zmiany w punktacji czasopism. 

W trakcie obrad Senatorowie pozytywnie zaopiniowali 17 wniosków dotyczących 

zatrudnienia na stanowisku profesora uczelni, w tym wniosek dotyczący dr hab. A. Gendźwiłła. 

Dwie sprawy, ze względów formalnych, przeniesiono na kolejne posiedzenie Senatu. 



Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że w BUW została otwarta trzecia uniwersytecka 

jadłodzielnia.  

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że sytuacja finansowa Wydziału nie ulega 

zmianie. W drugiej połowie listopada odbędzie się posiedzenie Komisji Finansowej. Będzie 

ono dotyczyło zamknięcia roku i sytuacji finansowej jednostek. Prodziekan dodała, że nie 

została dotychczas podjęta decyzja dotycząca zasad rozdzielania w przyszłym roku środków 

finansowych na UW. Zwróciła uwagę, że chociaż na WGSR, w porównaniu z innymi 

jednostkami UW, wzrost cen energii nie jest tak dotkliwy, to są to znaczące wydatki dla budżetu 

Wydziału. Zaznaczyła, że inne wydziały część opłat za energię pokrywają z kosztów 

pośrednich grantów. 

Prodziekan przekazała, że po okresie zmniejszonej aktywności naukowej wynikającej 

z pandemii, obecnie widoczny jest wzrost liczby wyjazdów i publikacji, co wiąże się ze 

wzrostem wydatków. Zapewniła, że Wydział nie ogranicza funduszy na te cele i wnioski o 

dofinansowanie działalności naukowej są rozpatrywane pozytywnie. 

Dr S. Dudek-Mańkowska przypomniała, że subwencja z MEiN obecnie ma pokryć 

wszystkie koszty funkcjonowania jednostki, a przeznaczana jest głównie na wynagrodzenia 

pracowników. Inne wydatki muszą być pokrywane ze środków własnych: z projektów, środków 

komercyjnych. 

Prodziekan poinformowała, że władze Wydziału starają się o odblokowanie 

oszczędności z lat ubiegłych, co pozwoli zbilansować budżet Wydziału na koniec roku. 

Podała do wiadomości, że środki na wynagrodzenia pracowników pochodzą z 

subwencji i Wydział nie otrzymuje dodatkowych funduszy na podwyżki pensji w związku z 

ustawowym wzrostem płacy minimalnej. 

Dr S. Dudek-Mańkowska podkreśliła, że wnioski o dofinansowanie opłat 

konferencyjnych muszą być składane z wyprzedzeniem chyba, że został uzgodniony 

późniejszy termin wpłaty. Podkreśliła, że uczestnik sam musi się zarejestrować na 

konferencję, gdyż nie należy to do obowiązków pracowników administracji Wydziału. Poprosiła 

o przekazanie tej informacji wszystkim pracownikom. 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił czasopismo 

„Miscellanea Geographica – Regional Studies on Development” No. 3/2022 (Wyd. WGSR UW, 

Warszawa 2022) oraz następujące wydawnictwa książkowe: 

- „La géographie en partage. Coopérations franco-polonaises hier et aujourd’hui” pod redakcją 

L. Coudroy de Lille, M. Więckowskiego, A. Le Blanc i M. Jędrusika (Eur'Orbem Éditions, Paryż 

2021); 

- „Mountaineerig Adventure Tourism and Local Communities Social, Environmental and 

Economics Interactions” autorstwa M. Apollo, W. Andrejczuka (Edward Elgar Publishing 

Cheltenham - Northampton 2022); 

- „Geograficzno-polityczny atlas Polski. Polska w świecie współczesnym: Perspektywa 2022” 

pod redakcją M. W. Solarza (Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego – Uniwersytet 

Warszawski, Warszawa 2022). 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska nawiązała do wypowiedzi dr S. Dudek-Mańkowskiej. 

Wyjaśniła, że jako KJD podpisuje zgodę na wniosku o udzielenie urlopu naukowego, a osoba 

zainteresowana powinna przekazać dokumenty osobiście do sekretariatu. Pracownicy 

Dziekanatu nie zajmują się obiegiem dokumentów w tym zakresie.  

Prodziekan poprosiła mgr J. Skrzypczuka o przekazanie informacji na temat 

tegorocznej rekrutacji. 

Mgr J. Skrzypczuk przedstawił wyniki rekrutacji na studia na WGSR. Na studiach 

licencjackich na kierunku geografia na 417 kandydatów zostało przyjętych 141 osób. Obecnie 

https://eurorbem.sorbonne-universite.fr/category/eurorbem-editions/


na zajęcia uczęszcza około 110-115 osób. Na kierunku gospodarka przestrzenna przyjętych 

zostało 78 osób, na zajęcia uczęszcza około 68-70 osób. Studia zaoczne nie zostały 

uruchomione, ponieważ nie było wystarczającej liczby kandydatów. 

Na studiach II stopnia na kierunku geografia zostało przyjętych 60 osób i uruchomione 

są wszystkie specjalności (na specjalności geoekologia i geomorfologia jest 8 osób, 

geoinformatyka, kartografia i teledetekcja - 14 osób, geografia społeczno-ekonomiczna - 13 

osób, geografia świata - 12 osób, hydrologia i klimatologia -16 osób). Na kierunku gospodarka 

przestrzenna 42 osoby złożyły dokumenty, 2 osoby nie przystąpiły do zaliczenia przedmiotu 

:Kierunki badawcze”. W podziale na specjalności zostało przyjętych: na foresight terytorialny 

18 osób, na urbanistykę i rewitalizację - 14 osób, na zarządzanie strategiczne w samorządzie 

terytorialnym - 8 osób. Na I rok na kierunku studia miejskie zostało przyjętych 14 studentów. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska dodała, że rzeczywista liczba studentów na 

poszczególnych specjalnościach na studiach II stopnia będzie znana w listopadzie. Wyjaśniła, 

że część studentów wystąpiła z wnioskiem o urlop, dlatego może nastąpić zmiana faktycznej 

liczby osób na specjalnościach.   

Prodziekan przekazała, że niektórzy studenci studiów II stopnia wystąpili o 

indywidualną organizację studiów. Taka forma studiowania pozwala studentowi na większą 

liczbę nieobecności, student może prosić o zmianę terminu lub formy zaliczenia. Prodziekan 

przekazała, że każdorazowo ze studentami ustalała wykaz przedmiotów, których dotyczą 

zmiany. Zwróciła uwagę, że każda zgoda na indywidualną organizację studiów kończy się 

formułą, że szczegóły zmian muszą być uzgodnione z prowadzącymi zajęcia. Wobec tego 

studenci, po uzyskaniu decyzji KJD, powinni się zgłosić w sprawie podjęcia ostatecznych 

ustaleń do prowadzących. Prodziekan dodała, że poprosiła studentów o przekazanie 

informacji o zmianach również kierownikom specjalności. Wyjaśniła, że o zgodę na 

indywidualną organizację studiów proszą osoby, które studiują na dwóch kierunkach lub 

pracują. Zakomunikowała, że zgodnie z regulaminem, po 6 tygodniach od rozpoczęcia roku 

akademickiego dokonywana jest weryfikacja uczęszczania studentów na zajęcia 

obowiązkowe. Dodała, że brak udziału w zajęciach obowiązkowych może skutkować 

skreśleniem z listy studentów. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała do wiadomości, że tabele pensum zostały przez 

Nią sprawdzone i obecnie są w trakcie weryfikacji przez pracowników. Przypomniała, że 

możliwość wpisania do pensum 10 godzin opieki nad doktorantem dotyczy opieki nad 

doktorantami ze studiów doktoranckich. Osoby będące promotorami doktorantów 

kształcących się w szkołach doktorskich mają przyznawane przez szkołę godziny w ramach 

znajdującego się w programie kształcenia przedmiotu „Rozwój naukowy – zajęcia 

indywidualne z promotorem (warsztat naukowca)”. Prodziekan przekazała, że ze szkół 

doktorskich na Wydział wpłynęły rozliczenia tych godzin i na ich podstawie wprowadzone 

zostały zmiany w pensach niektórych promotorów. Poprosiła, aby w razie wątpliwości zgłaszać 

się do Prodziekan lub składać pisemne zapytania do pani D. Chojnackiej-Ścisło. Zapewniła, 

że ustosunkuje się do wszystkich przekazanych wątpliwości. Poinformowała, że aby zostały 

wypłacone wynagrodzenia za godziny nadliczbowe, do 15 listopada tabele z rozliczeniem 

pensum muszą zostać przekazane do Rektora. Wyjaśniła, że w przypadku osób, które nie 

złożyły tabel, rozliczenie będzie dokonane na podstawie informacji z USOS bez uwzględniania 

godzin nieregularnych. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przekazała, że w aktualnościach na stronie WGSR 

zamieszczona jest informacja o rozpoczęciu kolejnej edycji Programu „Studenci dla 

Otoczenia”. Zwróciła się z prośbą o zapoznanie się z ofertą Programu. 



Mgr J. Skrzypczuk zwrócił się do pracowników z prośbą, aby w przypadku odwoływania 

zajęć z powodu choroby, przekazywać odpowiednią informację studentom i pracownikom 

dziekanatu. Poprosił, aby informację o odwołaniu zajęć na kierunku geografia zgłaszać pani 

E. Kiczyńskiej-Stępień, a na kierunku gospodarka przestrzenna - pani D. Macioch.  

Prodziekan zwróciła się z prośbą, aby powiadomienia w sprawie odwołania zajęć były 

wysyłane również do Niej. 

Mgr J. Skrzypczuk poinformował, że od września zostały wprowadzone zmiany w 

USOSweb i w APD. Zwrócił uwagę, że obecnie zdarzają się problemy z zatwierdzeniem prac 

przez system antyplagiatowy. Zapewnił, że zostanie przesłana instrukcja jak obsługiwać 

zmieniony program w zakresie zatwierdzania prac w systemie antyplagiatowym.  

Kierownik Dziekanatu zwrócił się do osób, które zgłosiły nowe zajęcia 

ogólnouniwersyteckie z prośbą o potwierdzenie tych zajęć. Przekazał, że na przyszły semestr 

prowadzący zostali przypisani do przedmiotów według pensum zadeklarowanego przed 

wakacjami. Poprosił o sprawdzenie poprawności wpisów. Dodał, że prośba nie dotyczy zajęć 

na kierunku studia miejskie, ponieważ dane dotyczące zajęć na tym kierunku zostaną wpisane 

w późniejszym terminie. 

Mgr J. Skrzypczuk zakomunikował, że do końca listopada są otwarte sylabusy 

przedmiotów prowadzonych w semestrze letnim. Poprosił, aby zweryfikować informacje 

dotyczące zdalnej formy prowadzenia zajęć.  

Poinformował, że na dysku Google zostanie zamieszczona tabela z prośbą o wpisanie 

liczby studentów uczęszczających na poszczególne zajęcia i nazwisk osób, które nie 

przychodzą na zajęcia. Poprosił również, aby w tabeli zamieszczonej na dysku Google podać 

jakie oprogramowanie będzie potrzebne na danych zajęciach w przyszłym semestrze, aby 

planując zajęcia umieszczać je w odpowiednich salach. 

Dziekan poprosił, aby informacje te zostały przesłane do wszystkich pracowników 

dydaktycznych. 

  

Ad 3. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił dr hab. T. Witesa, prof. ucz. o zreferowanie punktu 

dotyczącego kandydatury do wyróżnienia medalem im. Wincentego Pola. Dodał, że jest to 

najwyższe wyróżnienie możliwe do uzyskania przez geografów w Polsce, które przyznaje 

Komitet Nauk Geograficznych.  

Dr hab. T. Wites, prof. ucz. przekazał, że kandydatem proponowanym do wyróżnienia 

medalem im. Wincentego Pola jest prof. dr hab. Florian Plit i przedstawił Jego sylwetkę. 

Członkowie Rady Wydziału nie zgłosili chęci zabrania głosu w dyskusji w procedowanej 

sprawie. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego 

głosowania w sprawie zgłoszenia kandydatury prof. dr. hab. Floriana Plita do wyróżnienia 

medalem im. Wincentego Pola. 

W zarządzonym przez Dziekana tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione 

uczestniczyło 35 osób, Rada Wydziału większością głosów (tak – 28; nie – 2; wstrzymuję się 

– 5) poparła wniosek w sprawie zgłoszenia kandydatury prof. dr. hab. Floriana Plita do 

wyróżnienia medalem im. Wincentego Pola. 

(załącznik nr 1 – Uchwała nr 35/2022) 

 

Ad 4. 

 



Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił o zabranie głosu zaproszoną na posiedzenie Rady 

Wydziału mgr U. Nikitin - Kierownik Sekcji Wsparcia Inicjatyw Badawczych, która przedstawiła 

informacje na temat projektów naukowo-badawczych i innych inicjatyw podejmowanych na 

WGSR. 

Poinformowała, że do 15.12.2022 r. jest otwarta możliwość aplikowania w konkursach 

NCN: OPUS 24, Preludium BIS 4, Sonata 18. Dodała, że obecnie około 10 pracowników 

WGSR przygotowuje wnioski do tych konkursów. 

Kolejnym konkursem międzynarodowym, do którego aplikacja jest otwarta do 

9.11.2022 r., jest Biodiversa+ 2022. Aktualnie na Wydziale są przygotowywane 2 wnioski do 

tego konkursu. Jest również przygotowywany wniosek w konkursie NCBiR Hydrostrateg. 

Koordynatorem konsorcjum w tym projekcie jest Politechnika Łódzka, a kierownikiem jest dr 

hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. 

Kierownik SWIB poinformowała o rodzajach wsparcia udzielanego przez pracowników 

sekcji na wszystkich etapach realizacji wniosków, również w zakresie projektów zleconych. 

Zachęcała do nawiązywania współpracy z instytucjami zewnętrznymi podkreślając, że zasady 

finansowania projektów zleconych są bardzo elastyczne. 

Mgr U. Nikitin przekazała, że w 2022 roku pracownicy Wydziału realizowali, bądź 

realizują 36 projektów na kwotę 15,2 mln zł, w tym 26 projektów NCN, 2 ze środków NCBiR, 1 

projekt w programie Horyzont 2020, 1 projekt dydaktyczny Erasmus+, projekty MEiN oraz 

projekty zlecone: 2 z Miasta Stołecznego Warszawa, 1 z UAM oraz 1 podwykonawstwo dla 

firmy MGGP Aero. 

Kierownik SWIB podała do wiadomości, że w bieżącym roku zaakceptowane zostały 

23 wnioski do finansowania z funduszy IDUB na kwotę 161 tys. zł, a ze środków WGSR 67 

wniosków otrzymało dofinansowanie na kwotę blisko 88 tys. zł. Poinformowała, że w ramach 

IDUB podejmowanych jest wiele nowych działań, m.in. otwarta została II tura konkursu 

„Mikrogranty na dofinansowanie aktywności publikacyjnej i naukowej doktorantek i 

doktorantów UW”, planowane jest otwarcie „Programu dla młodych badaczek i dydaktyczek”. 

Mgr U. Nikitin przypomniała, że SWIB wysyła do pracowników Newsletter „Wokół 

Nauki” informujący o konkursach, szkoleniach, konferencjach i innych wydarzeniach.  

Zaprosiła pracowników do przesyłania do sekcji komunikatów o wydarzeniach i informacji o 

swoich osiągnieciach. Dodała, że dotychczas ukazały się 74 edycje informatora. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik oraz pozostali członkowie Rady Wydziału wyrazili uznanie dla 

pracy SWIB . 

 

Ad 5. 

 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik, w związku z nieobecnością dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz., 

poprosił prof. dr. hab. W. Andrejczuka, przewodniczącego komisji ds. zatrudnienia o 

przedstawienie spraw osobowych. 

 

Ad 5.1. 

 

Prof. dr hab. W. Andrejczuk poinformował, że komisja ds. zatrudnienia dr hab. Doroty 

Mantey na stanowisku profesora uczelni w grupie pracowników badawczych na WGSR w 

Katedrze Geografii Miast i Rozwoju Przestrzennego, po zapoznaniu się z dorobkiem dr hab. 

D. Mantey oraz z recenzjami, rekomenduje zatrudnienie dr hab. Doroty Mantey na stanowisku 

profesora uczelni. 



Dziekan poprosił o zgłaszanie uwag, komentarzy w procedowanej sprawie.  

Członkowie Rady Wydziału nie zgłosili chęci zabrania głosu w dyskusji. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie w sprawie zatrudnienia dr hab. 

Doroty Mantey na stanowisku profesora uczelni oraz poprosił o uruchomienie w systemie 

„Ankieter” tajnego głosowania w tej sprawie.  

W głosowaniu tajnym, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyły 34 osoby, Rada 

Wydziału jednogłośnie (tak – 34; nie – 0; wstrzymuję się – 0) wyraziła pozytywną opinię w 

sprawie zatrudnienia dr hab. Doroty Mantey na stanowisku profesora uczelni w grupie 

pracowników badawczych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Rozwoju Przestrzennego.  

(załącznik nr 2 – Uchwała nr 36/2022) 

 

Ad 5.2. 

 

Prof. dr hab. W. Andrejczuk podał do wiadomości, że po zapoznaniu się z 

dokumentami, wszyscy członkowie komisji ds. zatrudnienia dr Magdaleny Mostowskiej na 

stanowisku adiunkta w grupie pracowników badawczych na WGSR w Katedrze Geografii Miast 

i Rozwoju Przestrzennego poparli wniosek o zatrudnienie dr Magdaleny Mostowskiej na 

stanowisku adiunkta. W związku z tym komisja rekomenduje zatrudnienie dr Magdaleny 

Mostowskiej na stanowisku adiunkta w grupie pracowników badawczych na WGSR w 

Katedrze Geografii Miast i Rozwoju Przestrzennego. 

Dziekan poprosił o zabieranie głosu w dyskusji w procedowanej sprawie. Członkowie 

Rady Wydziału nie zgłosili uwag. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie w sprawie zatrudnienia dr 

Magdaleny Mostowskiej oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego 

głosowania w tej sprawie.  

W głosowaniu tajnym, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyło 35 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 34; nie – 0; wstrzymuję się – 1) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie zatrudnienia dr Magdaleny Mostowskiej na stanowisku adiunkta w grupie 

pracowników badawczych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Rozwoju Przestrzennego  

(załącznik nr 3  – Uchwała nr 37/2022) 

 

Ad 6. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 20.09.2022 r. Dziekan poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do 

protokołu.  

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione 

uczestniczyły 34 osoby, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 34; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

Ad 7. 

Przewodnicząca Samorządu Studentów WGSR W. Zys poinformowała, że po przerwie 

spowodowanej pandemią, obędzie się aukcja charytatywna. Jej celem będzie zebranie 

funduszy na leczenie 15-letniej Mileny mającej złożoną chorobę serca. Aukcja odbędzie się 



13 grudnia o godz. 15.30 w sali 102 na Wydziale. Przewodnicząca zaprosiła pracowników 

Wydziału na aukcję oraz poprosiła o przekazywanie przedmiotów na licytację. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik dodał, że 13 grudnia odbędzie się również zebranie 

pracowników WGSR. 

Dr hab. E. Smolska, prof. ucz. poinformowała, że z okazji jubileuszu 90-lecia prof. 

Elżbiety Mycielskiej-Dowgiałło 4 listopada odbędzie się sesja naukowa pt.: „Osad jako źródło 

informacji o środowiskach sedymentacyjnych”. Wydarzenie będzie miało miejsce w sali 111. 

Szczegółowe informacje zamieszczone są na stronie Zakładu Geomorfologii. 

Dziekan przekazał, że w dniach 14-16.10.2022 r. w Łodzi odbył się Kongres Edukacji 

Geograficznej. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podziękował członkom Rady Wydziału za udział w obradach 

i zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 

 

  

   

 

SEKRETARZ            DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)    (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 

 


